

# Summer Holiday Gui-Zhou Volunteer Teaching Team Day4 贵州支教实地服务队 第四天

康軒文教集團  
Kang Hsuan Educational Publishing Group

育橋文教事業

個別指導 拓人スクールIE 台灣拓人教育

康軒文教事業 | 康軒文教基金會 | 桃園物流中心

南京康軒文教 | 鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 台州校區 | 盛澤校區

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際部學務處  
DSA, Int. Dept.  
2019.07.24

# Good Morning, Teachers!

## 清晨喜相迎

The young teachers were surround by the children when they got off the bus. New days came with full love.

小老师们刚一下车，就被我们的小伙伴们一拥而上，新的一天从这样温馨有爱的画面开始！



# Excellent Moment in Class

## 课堂剪影



After 3 days, the young teachers were getting better, and prepare the teaching content more attentively. Through this experience ,young teachers felt the hard work of teacher this profession.

经过3天的相处，我们的小老师们渐入佳境，更加用心的准备上课内容。通过此次体验，小老师们也体会到了老师这份职业的辛苦。

# Activity Class

## 趣味活动课

Colorful activity class!  
丰富多彩的趣味活动课!



# Activity Class

## 趣味活动课



# Excellent Moment 最美的画面



Our primary school is quite remote. I remember the six-hour bus that I had arrived on the first day. However, The economic conditions here are better than I expected. Compared to children in big cities, I think the children here are better off. They won't be very self-willed, giving them something that won't be tough and say: "I want this, I want that", unlike the spoiled bear children. During the class activities, we found that they were grateful and polite. However, I think that it may be the reason why education and social experience have not been popularized before. Parents here will educate their children through snoring, instead of communicating with them. I think this is a big flaw and it is easy to erase the child's interest and talent.

我们所在的小学还蛮偏僻的，记得第一天刚刚来的时候坐了6个小时的大巴。但是这里的经济条件比我想中的要好。比起大城市的小孩，我觉得这里的小孩更好相处一些。他们不会很任性，给他们送东西不会强硬的说“我要这个，我要那个”，不想那些被宠坏的熊孩子。在上课的活动中，我们发现乐他们很懂得感恩和礼貌。

可能是以前的教育和社会经验没法普及的原因，这里的家长会通过打骂的方式来教育孩子，而不是跟他们好好的交流与沟通和讲道理。我认为这是很大的缺陷，容易去抹灭孩子的兴趣与天分。

G11 张誉芥



Thank you for watching  
感谢欣赏，未完待续.....

To be continued....